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Referat FS-møte NSF Rogaland 

Møtetidspunkt: 04.10.24 

Møtested: Fylkeskontoret, Løkkeveien 10 

  

Møtedeltakere:  

 Fylkesledelse: Aud H. Riise, Siri Rugland Ree 

 Fylkesstyremedlemmer: Vibeke Sørensen, Elisabeth S. Wilhelmsen, Gunn Elin Rossland, Inger Brit 

T. Bakkalia, Monica Egeli, Karina Moen, Stig Riise, Andrika Hagfjell Lande, 

Tone Wang Nilsen (2. vara) 

 Studentrepresentant: Johannes Trommestad 

 Øvrige: Rådgiverne under behandling av handlingsplanen 

  

Forfall: Truls Aamodt, Bjørg Foldøy, Monika Beate Knutsen 

Referent: Stina Gustafsson 

Distribuert til: Alle fylkesstyremedlemmer og varamedlemmer, samt ansatte ved kontoret. 

 

Fylkesstyremøte 04.10.2024 

Innledningsvis tok Aud opp sak med avisinnlegg om økt bruk av ufaglærte på sykehjem, 

diskusjon om tema, form, svare ut kommentarer etter innlegg i media? hvordan vurderer FS-

medlemmene dette innlegget? Veien videre? Diskusjon uten konklusjon 

 

Besøk med innlegg fra lokal faggruppe for diabetessykepleiere ved leder Merete Ree. 

Godkjenning av referat 5.9. tas i neste møte. 

Innkalling og saksliste godkjent. 

Sak 29/24 Status budsjett/økonomi 

Kommentarer: Gjennomgang på teams v Marita. 

Føringer får like mye som i fjor med noe mer mtp prisstigning. 

Regnskap så langt, status pr i dag. 

Er i balanse så langt. 

Vedtak: Tatt til orientering 
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Sak 30/24 Handlingsplan 

Kommentarer: Gjennomgang av sentrale føringer (ligger vedlagt i innkalling) av Siri.  

Handlingsplan følger sentral mal, Siri og Line legger inn i planen.  

Viser handlingsplanen.  

Inndeling i innsatsområder, Hovedmål, delmål, tiltak og aktiviteter. 

Informasjon om Helsefellesskapene ved Siri, og info om hva 

fylkesledelsen har gjort for å få innpass. Fylkesledelsen vil prøve igjen. 

Diskusjon om 12.mai arrangement, FS positiv til dette. 

Diskusjon om ledersatsningen.  

Forslag om å holde av noen plasser til fylkesstyret på «stormøtet» for 

ledere? 

Vedtak:  

  
 

Sak 31/24 Møtedatoer neste år 

  

Vedtak: Mand. 27.januar 
Mand. 28.april 
Onsd. 18.juni 
Onsd. 15.okt. 
Deltagelse på Spl.kongressen med møte. 
Desembermøtet i -25 tas i desembermøtet i -24. 
 

  
 

Sak Orientering Fra Faggruppene: 

 

Cardiogruppen nylig hatt EKG kveld med 40 medlemmer på møtet. 

Forslag om at lokale fagruppeledere kunne ha en filmsnutt på FB eller Insta. 

  

  

  
 

Sak Orienteringssaker/24  

Vikarbruk, oversikt 
pengebruk for de ulike 
virksomheter legges i 
teams. 
 
Utsending av nåler, det er 
en pågående diskusjon i 
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organisasjonen hvem som 
skal adm. dette. 
 
Status landsmøte 2024. 
Høring sendt innen frist. 
 
FS-medlemmene  kan se 
de andre FS sine høringer, 
disse ligger i teams.  
 
Aud hadde en kort 
gjennomgang av 
prosjektgruppens foreløpig 
respons på høringene etter 
høringsfrist er gått ut. 
 
Info om Ventetidsløftet og 
utfordringer knyttet til 
arbeidstidsbestemmelsene. 
 
Status lokale forhandlinger. 
Litt for tidlig, 
forhandlingene pågår 
ennå. 
 
Aud etterspør status 
Avisinnlegg på bakgrunn 
av tidligere sak i FS om at 
det erønskelig med mer 
mediaprofilerig fra 
medlemmer av FS, ikke 
bare ledelsen. 
 

  

  
 

Sak 32 Eventuelt/24 Sak fra student representant 

Informerte om at en case fra akuttmottak SUS fikk ham til å spør i avdelingen om det ikke var 

debrief etter alvorlige hendelser, og etisk refleksjon? Er dette satt i system på SUS eller Helse 

Fonna? Satt litt i system på Helse Fonna, ved kollegastøtte. Har kollegastøtte på SUS, kan det 

gjøres likt der? 

Vedtak: FS ber 
om at det går en 
henvendelse til 
(H)TV om at de 
etterspør 
hvordan dette er 
satt i system i 
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den enkelte 
virksomhet. 

  

  
 


